
S p r a w o z d a n i e 
 

Burmistrza Gminy i Miasta Czerwionka-Leszczyny z realizacji uchwał Rady Miejskiej                    
za okres od 26 listopada do 15 grudnia 2005 r. 

 
 Na Sesji Rady Miejskiej 25 listopada br. podjęto 11 uchwał wdraŜając je do realizacji. W okresie od 26 listopada br. wydałem między innymi zarządzenia dotyczące: - organizacji, składu, trybu pracy oraz zakresu obowiązków członków Komisji przetargowych dla wyboru wykonawców zadań: 1) wdroŜenie elektronicznego obiegu dokumentów dla Urzędu GiM, 2) dostawa samochodu specjalistycznego dla potrzeb StraŜy Miejskiej,  - wprowadzenia regulaminu naboru na wolne stanowiska urzędnicze  w Urzędzie Gminy i Miasta oraz na wolne stanowiska kierowników jednostek organizacyjnych Gminy,  - ustalenia dodatkowej opłaty za pozyskiwany nowy produkt ze zwałów płaskich przez „Zower” Spółka z o.o,  - ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do zbycia,  - oddania w uŜytkowanie wieczyste nieruchomości gruntowej niezabudowanej w drodze beprzetargowej,  - zatwierdzenia planu audytu wewnętrznego na 2006 r.  - wprowadzenia zmian w Regulaminie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  W okresie od ostatniej Sesji wydałem 3 zarządzenia dotyczące zmian w budŜecie na rok 2005 oraz 1 w sprawie zmian w układzie wykonawczym budŜetu wynikające z podjętej przez Radę Miejską              w dniu 25 listopada br. uchwały zmieniającej uchwałę budŜetową. Zmiany w budŜecie dokonane zarządzeniami obejmowały: - wprowadzenie po stronie dochodów i wydatków budŜetu dotacji celowej z budŜetu państwa na reralizację zadań zleconych gminie w kwocie 246 tys zł, - przeniesienia środków z rezerwy budŜetowej na  zadania wskazane przez Rady Dzielnic, Rady Sołeckie w kwocie 1.000 zł, - przeniesienia środków  między paragrafami w ramach działów i rozdzialów klasyfikacji budŜetowej na sfinansowanie dodatkowych zadań bieŜących wskazanych przez naczelników wydziałów i kierowników jednostek organizacyjnych na łączną kwotę 29.988 zł   Po konsultacji z członkami Zespołu doradczego podjąłem decyzje i ustalenia dotyczące między innymi:  - skierowania na Sesję Rady Miejskiej w dniu 13 stycznia 2006 r. projektów uchwał w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta,  - braku podstaw prawnych do uwzględnienia wniosku Rodziców dzieci Gimnazjum nr 6                       do refundacji w okresie  zimowym kosztów dojazdu uczniów do szkoły,  - refundacji kosztów dojazdu dziecka zamieszkałego w Bełku przy ul. Wysokiej do Przedszkola                w Bełku (zgdnie z zapisami ustawowymi), -  2  - 



   - refundacji kosztów dojazdu dziecka niepełnosprawnego zamieszkałego w Bełku i opiekuna do Przedszkola Integracyjnego nr 1 w dzielnicy Leszczyny,  - powrotu do rozpatrzenia wniosku dot.  zwolnienia z czynszu złoŜonego przez Prywatną Szkołę Muzyczną „Egida” po zaadaptowaniu na ten cel pomieszczeń biblioteki w Szkole Podstawowej KsiąŜenice,  - trybu dokonywania przeglądów budynków w których mieszczą się placówki oświatowe,  - ogłoszenia konkursów na stanowiska dyrektorów placówek oświatowych oraz Zespołów Szkół, które zamierza się utworzyć od 1 września 2006 r.  - zgody na adaptację pomieszczeń na potrzeby G-4, które wcześniej wykorzystywane były jako lokal  mieszkalny,  - uwzględnienia prośby byłego nauczyciela SP 8 o umorzenie zasiłku na zagospodarowanie,  - przedłuŜenia umowy o pracę dla p.o. Dyrektor Zakładu GKiM do 31.03. 2006 r. i ogłoszenia naboru na stanowisko Dyrektora Zakładu GKiM,  - ogłoszenia regulaminu naboru na wolne stanowiska urzędnicze oraz  rozpoczęcia procedury związanej z naborem: 1) inspektora do Wydziau IiR, 2) Dyrektora Zakładu GKiM, 3) informatyka  - w projekcie planu zagospodarowania  przestrzennego dla rejonu ul. Pierchały załoŜyć moŜliwość budowy  kurnika  dla 2000 sztuk kur. Do  publicznego wglądu wyłoŜyć plan 16 grudnia. Wprowadzić zadanie dotyczące sfinansowania planu do  budŜetu na 2006 r.  - skierowania na Komisję Urbanistyczno-Architektoniczną temat dotyczący zgodności z planem ogródków działkowych w dzielnicy Leszczyny,  - wprowadzić w ramach autopoprawki do Programu Inwestycyjnego na lata  2006-2007 oraz budŜetu 2006 zadanie dotyczące adaptacji pomieszczeń dla potrzeb Biura d/s Świadczeń Rodzinnych w budynku hali widowiskowo-sportowej w dzielnicy Czerwionka,  - sposobu realizacji zadań: adaptacja pomieszczeń na klub młodzieŜowy oraz wykonanie trybuny na boisku LKS w Bełku oraz adaptacja pomieszczeń na klub młodzieŜowy z Centrum Multimedialnym w Szczejkowicach,  - ustalono ostateczny termin opracowania przez dzierŜawcę tereny projektu usytuowania kiosku oraz wiaty przystankowej przy ul. Broniewskiego. Przy czym umowa zostanie  zawarta po predłoŜeniu projektu,  -zlecenia do Zakładu GKiM utrzymania przystanków w 2006 r.    -  3   -  



  - ustalono, iŜ zmiany trasy linii autobusowych w dzielnicy Leszczyny winne nastąpić od 2 stycznia 2006 r.  - uzgodniono, iŜ z uwagi na szczupłość środków w budŜecie 2006 r. nie będzie  uwzględniona dotacja  na utworzenie Klubu Integracji Społecznej.  Deklarujemy daleko idącą pomoc organizacyjną, doradczą i prawną,  - polecono zlecić jeszcze w bieŜącym roku do Zakładu GKiM wykonanie zabezpieczenia zadaszenia szklanego przy obiekcie „Grzyb”,  - zapoznano się w przebiegiem modernizacji Ośrodka Zdrowia w dzielnicy Czerwionka,  - skierowano pod obrady Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej wniosek dot. ustalenia zgodności planowanej przez MULTIPACK inwestycji z planem zagospodarowania przestrzennego,  - zdecydowano na przesunięcie  RS Bełk środków jako niewygasające na 2006 r. w celu realizacji  zadania: opracowanie projektu budowy zatoki autobusowej oraz chodnika w ciągu DW 925                    w sołectwie Bełk (część robocza Sesji 29 grudnia br.),  - przyjęto bez uwag zawiadomienie Wójta gminy Pilchowice o przystąpieniu do sporządzenia miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego,  - wyraŜono zgodę na podział lokalu „Ciosek” na dwa odrębne lokale z czego  jeden byłby uŜytkowym a drugi mieszkalny przeznaczony do sprzedaŜy,  - skierowano pod obrady dzisiejszej Sesji RM projekty uchwał znajdujące się w porzadku obrad.  W okresie sprawozdawczym Kieorwnictwo Urzędu wzięło udział w naradach i spotkaniach                     z których na szczególną uwagę zasługują:  - narady robocze związane z realizacją inwstycji związanej z likwidacją ogrzewania piecowego,  - spotkania z przedstawicielami Zarządu Spółki „Debieńsko” oraz Spółki Eko-Węgiel-Stal  na temat  dalszego prowadzenia  działalności na terenie na którym wieczystym uŜytkownikiem jest Gmina,  - wziąłem udział w  spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Rybniku w sprawie opracowania „Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Powiatu Rybnickiego”,  - narada robocza z przedstawicielami PEC Jastrzębie, MEGAWAT oraz Spółdzielni Mieszkaniowej „Karlik” w temacie dot. rozwiązania problemu  zaopatrzenia w ciepło dz. Czerwionka,  - w tym okresie zawarto akty notarialne na mocy których dokonana została zamiana pomiedzy Starostwem a Gminą. Straostwo otrzymało budynek w którym mieści się Zespół Szkół Specjalnych zaś Gmina - dwa stoŜki ekploatowane przez firmę „Renobud”. Gmina przejęła  równieŜ nieodpłatnie od Agencji Nieruchomości Rolnych w Opolu tereny pood poszerzenie boiska w Bełku i budowę boiska w Dębieńsku,    -  4    -   



  Przedstawiciele Kierownictwa Urzędu wzięli udział w  imprezach kulturalnych i spotkaniach środowiskowych  z których naleŜałoby wymienić:  - projekcja filmu „Msza” w  reŜyserii Eugeniusza Klucznioka, która odbyła się  w SP 8                         w Dębieńsku,  - uroczyste otwarcie nowego zakładu  OML Morando Polska Spółka z o.o.  - uroczystość wręcznia „Czarnych Diamentów”, ktora odbyła się w Teatrze Ziemi Rybnickiej,  - obchody 30-lecia Klubu Honorowych Dawców Krwi im. A. Bery,  - uroczystości „barbórkowe” na kopalniach „Szczygłowice”, „Knurów”, „Budryk”, „Zower” Spółka z o.o. oraz SITG Koło „Dębieńsko”,  - uroczytość 15-lecia Przedszkola nr 11,  - V Rejonowy Konkurs recytatorski „To moja śląska ojczyzna kochana”, który odbył się w Izbie Tradycji przy KWK „Dębieńsko”. Honorowy patronat nad imprezą objęli poseł RP Alojzy Lysko oraz „Dziennik Zachodni”, a organizatorem było Gimanzjum nr 4 oraz doradca metodyczny języka polskiego Małgorzata Pyszny,  - spotkanie z okazji Jubileuszu 15-lecia  gazety lokalnej „Kurier”,  - uroczyste  spotkanie z laureatami  progamów  stypendialnych  realizowanych przez Fundusz Lokalny „RamŜa”,  - akademia przygotowana z okazji Dnia Górnika przez społeczność uczniowską SP 5,  -wizyta pilotów byłego Pułku Lotnictwa 17 Eskadry Lotniczej w Poznaniu równieŜ związana                    z obchodami „barbórkowymi”,  - Zastępca Burmistrza wziąl udział w seminarium „Motywacja do pracy” w ramach partnestrwa „Odziedzicz Pracę”,  - Zastępca Burmistrza wziął udział w Zgromadzeniu członków Zarządu Polskiego Związku Wędkarskiego Koła nr 96 w Czerwionce,  - w Gimnazjum nr 5 w dzielnicy Czuchów odbyła się pod patronatem Ruchu Autonomii Śląska promocja ksiąŜki „Rybnicki proboszcz - ks. Tomasz Reginek” i spotkanie z autorami Jerzym, Tomaszem i ks. Antonim Reginkiami, Dariuszem Jądro i Krzysztofem Kluczniokiem,  - Pełnomocnicy Okręgowej Komisji Wyborczej Irena Woźnica i Teresa Zawalska wzięły udział w naradzie zorganizowanej przez Państwową Komisję Wyborczą Delegaturę  w Katowicach, na której podsumowano pracę w okresie ostatnich 3 kampanii wyborczych, wręczono podziękowania Komisarza Wyborczego oraz omówiono zakres prac dotyczący przeprowadzenia w 2006 r. wyborów samorządowych,  -   5  -    



 - Ośrodek Doradztwa Rolniczego w Mikołowie przeprowadził szkolenie rolników, którego tematem był „ Kodeks dobrej praktyki rolniczej” a omówione zostały między innymi: zasady nawoŜenia                 i opracowywania planów nawozowych, ochrona wód , powietrza i gleby oraz zasady gospodarowania na obszarach ONW i zagroŜonych zanieczyszczeniami,  - w  miłej i Ŝyczliwej  atmosferze podzieliliśmy się w środę opłatkiem z członkami i ich rodzinami Rady Sołeckiej w Palowicach oraz księdzem dziekanem R. Schittko,  - wraz z Zastępcą  wziąłem  udział w podsumowaniu gminnego konkusu „Na najlepszą ozdobę choinkową i kartkę BoŜonarodzeniową”, którego organizatorem była społeczność SP KsiąŜenice,  -  Zastępca Burmistrza wziął udział w spotkaniu opłatkowo-rocznicowym PTTK Koło „RamŜa”,  - spotkanie opłatkowe w Gimanzjum nr 2 i SP3,  - wspólnie w Dyrektorami placówek oświatowych zasiedliśmy do stołu, aby podzielic się opłatkiem z okazji Świąt BoŜego Narodzenia,  - posiedzenie odbyła Kapituła nagrody „Karolinka”. Wyniki wyboru laureatów tegorocznych nagród  zostaną  przedstawione po podjęciu przez Radę Miejską uchwały dot. zmian w regulaminie przyznawania wyróŜnienia. 


